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写作文对学生的好处很多，所以一定要好好的培养学生的写作兴趣。《英语作文万能开头结尾通用》是为大家整理的内容，以供大家参考。1.英语作文万能开头结尾通用 篇一　　1. There is no denying the fact that air...
写作文对学生的好处很多，所以一定要好好的培养学生的写作兴趣。《英语作文万能开头结尾通用》是为大家整理的内容，以供大家参考。
1.英语作文万能开头结尾通用 篇一
　　1. There is no denying the fact that air pollution is an extremely serious problem： the city authorities should take strong measures to deal with it.
　　无可否认，空气污染是一个极其严重的问题：城市*应该采取有力措施来解决它。
　　2. An investigation shows that female workers tend to have a favorable attitude toward retirement.
　　一项调查显示妇女欢迎退休。
　　3. A proper part-time job does not occupy students\' too much time. In fact， it is unhealthy for them to spend all of time on their study. As an old saying goes： All work and no play makes Jack a dull boy.
　　一份适当的业余工作并不会占用学生太多的时间，事实上，把全部的时间都用到学习上并不健康，正如那句老话：只工作，不玩耍，聪明的孩子会变傻。
　　4. Any government， which is blind to this point， may pay a heavy price.
　　任何政府忽视这一点都将付出巨大的代价。
　　5.Nowadays， many students always go into raptures at the mere mention of the coming life of high school or college they will begin. Unfortunately， for most young people， it is not pleasant experience on their first day on campus.
　　当前，一提到即将开始的学校生活，许多学生都会兴高采烈。然而，对多数年轻人来说，校园刚开始的日子并不是什么愉快的经历。
2.英语作文万能开头结尾通用 篇二
　　1. In view of the seriousness of this problem， effective measures should be taken before things get worse.
　　考虑到问题的严重性，在事态进一步恶化之前，必须采取有效的措施。
　　2. The majority of students believe that part-time job will provide them with more opportunities to develop their interpersonal skills， which may put them in a favorable position in the future job markets.
　　大部分学生相信业余工作会使他们有更多机会发展人际交往能力，而这对他们未来找工作是非常有好处的。
　　3. It is indisputable that there are millions of people who still have a miserable life and have to face the dangers of starvation and exposure.
　　无可争辩，现在有成千上万的人仍过着挨饿受冻的痛苦生活。
　　4. Although this view is wildly held， this is little evidence that education can be obtained at any age and at any place.
　　尽管这一观点被广泛接受，很少有证据表明教育能够在任何地点、任何年龄进行。
　　5. No one can deny the fact that a person\'s education is the most important aspect of his life.
　　没有人能否认：教育是人生最重要的一方面。
3.英语作文万能开头结尾通用 篇三
　　1. as an old saying goes,....正如一句古老的谚语所说……
　　2....be nothing but... ....不过就是...
　　3.from where i stand.... 从我的立场来说
　　4.give oneself a chance to.....给某人一个机会去...
　　5.i feel sure that...我坚信...
4.英语作文万能开头结尾通用 篇四
　　1....is the best way to make sure that....确保...的办法是...
　　2.we must do our absolute best to....我们必须竭尽全力做...
　　3.there is no denying the fect that...无可否认....
　　4.nothing is more+adj.+than to+v.没有比...更重要的了
　　5.主语+cannot emphasize the importance of....too much 再怎么强调……的重要性也不为过……
5.英语作文万能开头结尾通用 篇五
　　1、“随着...的快速增长，...在日常生活中已经变得越来越重要。”
　　Along with the rapid growth of ...,...has become increasingly important in our daily life.
　　2、“如今，人们普遍认为...,但是我怀疑...。”
　　Nowadays，it is generally/commonly believed that..., but I wonder that...
　　3、“如同硬币的正反面，...也有积极的一面和消极的一面。”
　　Like a coin has two sides, there is a positive aspect and a negative aspect to...
　　4、“近来，...的问题已经成为人们注目的焦点。”
　　Currently, the issue of ...has been brought to public attention.
　　5、“由汽车引起的空气和噪音污染对我们的健康造成了危害。”
　　Air pollution and noise pollution caused by automobiles do harm to our health.
6.英语作文万能开头结尾通用 篇六
　　1.As far as …is concerned 就……而言
　　2.It goes without saying that… 不言而喻，…
　　3.It can be said with certainty that… 可以肯定地说……
　　4.As the proverb says， 正如谚语所说的，
　　5.It has to be noticed that… 它必须注意到，…
　　6.It’s generally recognized that… 它普遍认为…
　　7.It’s likely that … 这可能是因为…
7.英语作文万能开头结尾通用 篇七
　　1.From above…综上所述……
　　2.Therefore，it is not difficult to draw the conclusion that…因此，不难得出以下结论……
　　3.Recognizing the fact that…should lead US to conclude that…承认……这一事实，我们能得出以下结论……
　　4.The evidence upon all sides supports/confirms/leads to a sound conclusion/view that…各方面事实表明/可以得出这样一个合理的结论(看法)……
　　5.From what has been discussed above/Based on the points discussed above，we may reasonably/safely/finally draw/arrive at the conclusion that…综上所述，我们能得出如下结论…
8.英语作文万能开头结尾通用 篇八
　　1.It’s hardly that… 这是很难的……
　　2.It’s hardly too much to say that… 它几乎没有太多的说…
　　3.What calls for special attention is that…需要特别注意的是
　　4.There’s no denying the fact that…毫无疑问，无可否认
　　5.Nothing is more important than the fact that… 没有什么比这更重要的是…
　　6.what’s far more important is that… 更重要的是…
9.英语作文万能开头结尾通用 篇九
　　1.In sum marv/conclusion/a word，it is more important/valuable we should…总之，我们应该……，这一点很重要。
　　2.Taking into account all of these factors，we may reach the conclusion that…考虑到所有因素，我们得出结论.……
　　3.Obviously.if we ignore the problem，chances are good that…will be put in danger.显然，如果我们忽略了这个问题，……很有可能会陷入危险境地。
　　4.In brief,…But this problem is very complicated.Perhaps people can hardly rely on only one way to solve the problem completely.简言之，……但是这个问题很复杂。或许人们无法仅仅依靠一种方法来完全解决这个问题。
　　5.It is time that we put an immediate end to the undesirable/unhealthy phenomenon/tendency of…该是立即结束这一不合时宜的(不健康的)……现象(趋势)的时候了。
10.英语作文万能开头结尾通用 篇十
　　1.After pondering this question Oilmanyoccasions，I have finally arrivedat conclusion that…is something I truly want to do and it is worth while.在多次考虑这个问题之后，我终于得出结论，……是我真正想去做的，也是值得去做的。
　　2.Therefore，we have no reason to make a fuss about…All in all，…所以我们没有理由为……大惊小怪。总之，……
　　3.There is no doubt/denying that adequate/immediate/specialattention must be paid to the problem of…毫无疑问我们应当充分(马上、特别)关注……问题。
　　4.CIearlv，ifweareto…，itisvital/important/essentialthat…显然，我们要想……，……是至关重要的。
　　5.Many explanations are being offered here，and all of them make somesense，but none is quitesat is factory.In any case，the problems should be attacked in a much broader context，and should be scrutinized by many more people than it is at present.这里所给的解释都有一定的道理，但没有一个能令人满意。不管怎么说，应该在更广泛的范围内研究这个问题，应该让比现在更多的人来细查这一问题。
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